
osNovNA SToIa,,LJUDEVIT GAJ"
KRAPINA

ZAPISI{IK

s 9. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole <LjLrdevit Gaj> Krapina odrZane 30.08.2021 .

gocline s podetkom u 18,00 sati u Matidnoj Skoli u Krapini.

S.iednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora: Dragica Belo5evic, I Ielena FIudi, Vlatka Mate.ia5, Zeljliica
Smrekar, Katarina Posilovic i Mladen GregLrrovii
Uz dlanove Skolskog odbora sjednici sr,r nazodne ravnateljica Skole Vlatka DruZinec i ta.jnica 'l-ania

Kapelski
Odustni: Ivan Zubi6

Predsjedrica Skolskog oclbora pozdravlja sve prisutne i otvara sjednicLr. Konstatirala je da-ie na s.jednici
nazodno ukupno 6 dlanova pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane oclluke.

Za siednicu je predloZen i usvojen sljedeii

DNEVNI RED:

1 . Verifikacija zapisnika sa prethodnih sjednica Skolskog oclbora
2. Verifikacija zapisnika sa elcktronskih s.jednica Skolskog odbora
3. Prethodna suglasnost za radno m jesto uditeljice likovne kulture na odredeno puno radno vriierre
4. Prethodna suglasnost za radno mjesto uditeljice maternatike na odredeno nepuno radno vrijcrre

do 5 rnjeseci
5. Prethodna suglasnost za radno rnjesto spremadice na neodredeno nepllno radno vrijerrtc
6. Pitanja i prijedlozi

Ad. I .) Na zapisnik s 3. sjednice Skolskog odbora nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno usvojen.

Ad.2.) Na zapisnik s 5.. 6., 7. i 8. sjednice Skolskog nile bilo prinrjedbite su istijednoglasno usvojeni.

Ad.3.) Ravnateljicanavodi kal<o je 04.08.2021. godine raspisan rratjedaj za Lrditelja/icu likovne kr-rlturc

na odredeno puno radno vrijerne do povratka Sonje Jurman na rad. Po istekLr roka za prijavu na nadedaj

zaprimljeno je r-rkupno 6 prijava od kojih su 2 kandidatkinje odgovu.ul" llr,jetirna pod todkom A dlanl<a

25. Pravilnika o odgovara-ju6oj vrsti obrazovan-ja Lrditelja istrudnih suradnika u osnovncr.i Sholi.
Kandidatkinje su pozvane na testiranje koje je odrZano 24.08.2021. godine te.je temel.icrr rezultata
testiranja Karla Horvat, magistrica likovne pedagogije ostvarila ve6i broj bodova. Slijedom navedcnoga.
ravnateljica rnoli prethodnu suglasnost dlanova Skolskog odbora za prijern Karle Horvat, rnagistriec
likovne pedagogije, u radni odnos na odredeno vrijeme do povratka odsutne d-f elatnice Sonje.Iurrran na

rad.
Na prif edlog ravnateljice Skole Skolski odbor.ie jednoglasno donio sliiede6u

ODLUKU

L Daje se prethodna suglasnost za prijem Karle I-lorvat, magistre likovne pedagogije, na racluo

rnjesto Lrditelja likovne kulture, na odredeno puno radno vrijeme do povratka na rad Lrditel.jice

Sonje Jurrran.

Ad.4.) Ravnateljica iznosi da je 04.08.2021. godine raspisan natjedaj za uditelja/iclr materratike. rtzt

neodredeno nepllno radno vrijeme *26 satidedno. Po istekr,r roka za prijavu na nat-jedaj. zaprimili smo
7 ponr.rda od dega je jedna kandidatkinia odgovarala traZenirn uvjetima sukladno Pravilnihr-r o



odgovarajtr6o-i vrsti obrazovartja uditelja i strudnih suradnika u osnovnoj Skoli. Kandidatkinja.jc pozvana
na testiranie 24.08.2021. ali se testiranju nije odazvala te se snlatra da je povLrkla prijavu na nadcdaj.
Obzirorn da clrugilr strudrtih kandidata nije bilo, ravnateljica rnoli prethodnu suglasnost dlanova
Skolskog odborzr za prijem Marije Frindi6, rnagistrice primarnog obrazovanja u radni odnos na odredeno
vrijcn-re, do 5 mjeseci uz obvezu ponovnog raspisivanja nat-jedaja.
Na prijcdlog ravnateljice Skole Skolski odbor.je.jednoglasno donio slijede6u

ODLUKU

1 . Daje se prethodna suglasnost za pri;ern Marije Frindi6, rnagistrice prirnarnog obrazovanja u
radni odnos Ira odredcno nepLluo radno vrijeme-26 sati tjedno na 5 mjeseci, naradno mjesto
Lrcitclla rnatet.natike, uz obvezu ponovnog raspisivanja nadedaja u roku od 5 mjeseci.

Ad.5.) Ravnateliica Iravodi da je 08.04.2021. raspisan natjedaj za radno rrjesto spremadice, na
neodrecleno nepluro radno vrijeme-20 satitjedno. Po isteku roka za prijavLr na natjedaj, zaprimljeno je
9 prijava. Svih 9 kandidatkinja pozvano je na testiranje koje je provedeno 25.08.2021. godine. Milena
Kozina ostvarila.ic najve6i broj bodova ria testiranjr: te ravnatcliica rnoli prethodnu suglasnost za prijem
Milene Kozina u radni odnos na neodredeno nepulto radno vrijeme.
Na priiedlog ravnateljice Skole Skolski oclbor.je.iednoglasno clonio slijedeiu

ODLUKU

1 . Da-je se pretltodrta suglasnost za prijerr Milene Kozina. upravno-birotehnidke strudne radnice,
tta radno rrjesto sprenradice. na neodredeno nepuno radno vrijem e - 20 sati tjedno.

Ad.6.) Gda. Helena I ILrdi postavila.je Lrpit ravnateljici vezatl Ltz postupak etaLaci.ie u PS Don ja Sernnica.
Ravnateliica navodi kako su provedeni pripremni radovi te da smo tretrlltno u faz.i pripremc
tneduvlasrtidkilt ugovora. Napominje kako nakon zavr5etka postLrpka etaZacije Skola viSe nije 100%
vlasnik Skolske zgrade. Gda. Vlatka Mate.ia5 upitala.je kacla bi to moglo biti zavr5eno, a ravnateljica
travodi kako je u procesu rjeSavan-ja. Takoder, ravnateljica navodi da Skola za svaki projekt/radove treba
tra2iti suglasnost stanara koji irnaju stanarsko pravo na istinta obzirom da se radi o nantienskiut
staltovitna. Cda. Dragica Beloievi6 navodi da su stauari dobili ugovore o ltoriSten ju stanova bez klauzule
da inr se stan daje na kori5tenje dok rade Lr 5koli.
l{avnateljica takocler navodi kako Skola sa stanarir.na ima dobre odnose.

Nadalie. ravnateliica dlanovirna Skolskog odbora daje infbrrnacije o objavljenirn preporul<arn a HZJl, i

sastanku koii-ie odrZan s ntinistrorn Fuchsom - u novirn je preporukanta navedeno kako r-r samoizolaciju
idu sart-to lrdenici s li-icve idesne strane udenika pozitivnog na Covid-19, Sto.je drugadije u odnosu ua
pro5lLr Skolsl<Lr godinu kada je u sarloizolaciju i5ao cijeli razred. Jedna od novina je i dozvoljencr
nriieSan-ie razliditih odgojno-obrazor"nih skupina. Takoder. potencira se kabinetska nastava. Dozvoljeni
su trenitrzi te posjeiivanje priredbi. Sto se tide obveze mjerenja temperature, preporuka je cla se

tenrperatLlra mjeri kod ku6e, prije dolasl<a u Skolu. Sto se tide roditeliskih sastanaka, rnogu se odrZavati
ttZivo. Ucenici od 5. do B. razredatreba-iu nositi masl<e.'lakoder, maske se nose iu zbornici obzirorn da

.ic teSlto postici potpLntu procijepljenost raclnika. Skola na tre6em 6e se i dalje emitirati, kao mogudnost
ru slucajcvirna potrebe za online nastavor.n.

Gda. Zelikica Stnrekar ravnateljici.jc postavila upit vezau uz organizaciiu izleta. Ravnateljica navodi cla

se potide i'zlazak na zrak. posjeti priredbi i slidno. Za viSednevne izlete se preporuda provesti testiranjc
l<oje idc na teret agcnciia. Zasad 6emo se sr-zdrZavati od organizacije izleta. a u sludajr-r povoljnijih
sitLracija krcnut ie se u realizacilu.
Zakliudno, ravnateliica navodi da je organizacila olabavljena, ali nuZrre rnfere kao 5to je odrZar,'anje
razrlalia i dezinf-icirania ostaj Ll.



Gda. Katarina Posilovi6 postavlja upit vezan uz ulazak u dvori5te Skole. Ravnateljica objalnjava da je
postavljena rampa na automatsko otvaranjelzatvxNqe te da 6e svaki uditelj i roditelj s opravdanjem za
ulazak u Skolsko dvori5te automobilom dobiti broj zarampu. S primjenom 6e se krenuti nakon festivala.

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Zavr5eno u 18,24
Klasa:003-0 6121 -0 I I 12

tJr.broj: 2140101 -380-1 4-0 I -2 I - I

ZAPISNICAR

Tanja K4oelski
ti-, 

^,1)C.-, ^ 
'

/ t-L'\ t/ /-)

I
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